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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„8-as sz. főútvonal márkói elkerülő szakasza” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdés t
kívánok benyújtani Molnár Csaba közlekedési, hírközlési és energiaügyi miniszter úrhoz . A
kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A 8-as sz. főútvonal márkói elkerülő szakaszának a befejezését 2008 . év végére ígérték az
illetékesek. A közelmúltban jutott a közvélemény tudomására, hogy félévet csúszik a
beruházás befejezése . A csúszás okaként a régészeti feltárások elhúzódását jelölték meg .
Ugyanakkor köztudomású, hogy a völgyhíd építése során az egyik pillérnél műszaki probléma
történt. A hídszerkezet tolás közben az eredeti irányhoz képest elmozdult és a tartóbakró l
leesett .

Az eredeti tervek szerint Bánd községnél a település és az út közé zajvédő falat kellett volna
építeni . A jelenlegi tervekben viszont már nem szerepel a véd őfal megépítése. A zajvédelem
megoldását, akkor ígérik teljesíteni, ha a tényleges forgalom által keltett zaj mérése
határértéken felüli értéket mutatna .

Mi a késedelem valódi oka ?
Miért marad el a védőfal megépítése?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2008. december 19 .

Tisztelettel,

Országgyűi's Hivatala
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